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Mosina, dnia 14 października 2013 r.

Pani

Zofia Sringer

Burmistrz Gminy Mosina

W załączeniu przekazuję kserokopię ponownego zapytania radnej Małgorzaty Kaptur

w sprawie utworzenia przedszkola w Pecnej.

Do wiadomości:

Z up. Pzw czącegc
Rady \ skhaj

Pani
Małgorzata Kaptur
Radna Rady Miejskiej
w Mosinie



RADA MIEJSKA
W MOSME Rada Miejska w Mosnie

Wpł. dnia. . 1 „L 1Q201”L.... r.

Nr sprawy 3iQ (.

ZAPYTANIE/WNIOSEK RADNEGO

1. Imię i nazwisko radnego: Malgorzata Kaptur

2. Proszę o udzielenie informacji na temat utworzenia przedszkola w Pecnej.

Zakończono inwestycję polegającą na adaptacji pomieszczeń dawnego mieszkania

nauczycielskiego i dobudowie nowej klatki schodowej w Pecnej.

Od 1 września 2013 roku w Pecnej działa w nowych pomieszczeniach trzyoddziałowe

przedszkole posiadające 75 miejsc.

Przedszkole to jednak do tej pory nie zostało wyodrębnione jako jednostka organizacyjna

(brak aktu założycielskiego) i nie ma nadanego przez Radę Miejską statutu.

Sytuacja prawna tej placówki jest więc niejasna. Obecny statut Szkoły Podstawowej w Pecnej 4,
ust.3 - informuje tylko ogólnie, że w szkole są utworzone oddziały przedszkolne, realizujące
program wychowania przedszkolnego, ale nie określa zasad przyjmowania dzieci do placówki,
zasad odbierania dzieci, sposobu organizacji przedszkola, nie precyzuje jakie zadania są
realizowane w oddziałach przedszkolnych, nie wyodrębnia Rady Pedagogicznej.

Dlaczego Burmistrz do tej pory nie przygotował uchwały w sprawie założenia
przedszkola w Pecnej - nowej placówki i nie określił zasadjej

funkcjonowania poprzez nadanie statutu?

Proszę o wyjaśnienie tego stanu rzeczy.
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Mosina, 11.10.2013 r.


